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  生命科学 学院 2018 届 生物化学与分子生物学  学位 

	序号
	学科（领域）
	学位论文题目
	机检
	盲审1
	盲审2
	答辩
	研究生
	导师
	第一作者总数/论文总数
	第一作者论文发表刊物

（论文题目，刊物名称（期刊级别，收录情况））
	科研创新成果

	1
	生物化学与分子生物学
	中华蜜蜂信息素相关蛋白OBP11、CSP3及ASP1与化学配基和新烟碱类杀虫剂的互作机制研究
	4.7%
	优
	优
	95
	宋欣密
	李红亮
	2/6
	1. Various bee pheromones binding affinity, exclusive chemosensillar localization, and key amino acid sites, reveal the distinctive characteristics of odorant-binding protein 11 in the eastern honey bee, Apis cerana. Frontiers in Physiology（国外期刊，SCI）

2. Combinatorial multispectral, thermodynamics, docking and site-directed mutagenesis reveal the cognitive characteristics of honey bee chemosensory protein to plant semiochemical. Spectrochimica Acta Part A: molecular and biomolecular spectroscopy.（国外期刊，SCI）
	

	2
	生物化学与分子生物学
	不同发育历期和不同寄主作物来源的灰飞虱共生菌多样性及其差异分析
	4.9%
	优
	优
	91.7
	杨晓晴
	俞晓平
	2/2
	基于16S rRNA高通量测序的灰飞虱体内细菌群落结构及多样性分析，昆虫学报（一级，无）
2. Assessing the effectiveness of mitochondrial COI and 16S rRNA genes for DNA barcoding of farmland spiders in China ，Mitochondrial DNA Part A (国外期刊，SCI)

	


